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RTS- Treći talas epidemije, virus ostavlja velike posledice na plućima 

BLIC- "UMORNI SMO, A TEK NAM SLEDE TEŠKI DANI" Reporteri "Blica" u KBC 

"Dragiša Mišović", na PRVOJ LINIJI odbrane od korone 

BLIC- Dr Tiodorović: Niko iz Kriznog štaba ne zagovara uvođenje POLICIJSKOG 

ČASA 

BLIC- Hala "Čair" ponovo postaje privremena kovid bolnica 

N1- Institut za javno zdravlje Vojvodine: Trenutno 1.700 aktivnih slučajeva 

N1- Zbog epidemiološke situacije samo hitne operacije u KC Niš 

RTV- Danas stiže 25.000 uvoznih vakcina protiv gripa 

NOVOSTI- U ARENI 237 KOVID PACIJENATA Batnožić: 200 bolesnika na 

kiseoničkoj terapiji, uglavnom sa teškom kliničkom slikom 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 
 

 

 

Treći talas epidemije, virus ostavlja velike posledice na plućima 

U trećem talasu epidemije, kod srednje teških i teških pacijenata javlja se upala pluća. Violeta Mihailović 

Vučinić, direktorka Klinike za pulmologiju KCS rekla je za RTS da će virus osatviti žestoke posledice u 

smislu nekih fibrozirajućih promena po plućima. 

Nekada kovid 19 ugrozi jedno plućno krilo, ali na mnogo rengentskih ili snimaka skenerom vidi se teška 

obostrana pneumonija. 

U privremenoj bolnici u Beogradskoj Areni za čak 80 odsto pacijenata neophonda je kiseonička potpora, 

a u bolnicama širom Srbije na respiratorima 57 pacijenata. 

Prof. dr Violeta Mihailović Vučinić, direktorka Klinike za pulmologiju KCS je rekla za RTS da je veliki broj 

obolelih, klinička slika je teška, broj pacijenata na repsitatoru je dovocifren. 

"Bez ikakve sumnje ovaj talas nas je oborio s nogu. Ovoga puta nismo u kovid režimu, ali se bavimo 

dijagnostikom i terapijom svih pulmoloških ostalih bolesnika, s obzirom da Gradska bolnica, "Dragiša 

Mišović", "Bežanijska kosa" rade u kovid režimu pa smo prihvatili sve njihove bolesnike. Ovo je i 

nastavna baza, imamo i veliki broj studenata", rekla je prof. Vučinić. 

Kada vidite skener pluća, koliko je iznenađenje 



 
 

Prema njenim rečima, skener pokazuje bela pluća, pneumoniju koja moguće i prođe u prvom aktu 

lečenja, ali virus će ostaviti žestoke posledice u smislu nekih fibrozirajućih promena po plućima, što su 

imali prilike da vide na osnovu praćenja bolesnika iz prvog talasa. 

Kako kaže, to su bolesnici oštećene plućne funkcije sa oštećenom difuzijom, tu se nešto dešava na nivou 

alvealno-kapilatne membrane što nisu u stanju da saniraju na početku. 

I kada nema simpotoma i kada pacijent samo kašlje, pokaže se pneumonija. 

"Obavezno bolesnike sa penumonijom moramo hospitalizovati. Svako sa febrilnim stanjem i sumnjom na 

kovid treba da se slika - da se napravi radiografija, jer nas često to iznenadi", rekla je profesorka. 

Sezona respiratornih infekcija  

Ulazimo u sezonu respiratornih infekcija. "Svi nosimo maske i neće biti tolika najezda gripa, to je 

dokazano na juužnoj hemisferi zbog maski koje smo primorani da nosimo", kaže ona. 

Simptomi gripa i korone su takoreći isti, kašalj, temperatura, bolovi u mišićima, kaže doktorka. 

Ističe da se virus brzo širi, najviše do sada, imali smo talse ali ovoga puta je to vrlo kontagiozno. 

"Onkološke bolesnike smo obezbedili, a ovoga puta se otvara i kol centar da se i tako pacijenti informišu 

o nekim stvarima - da ne dolaze u Kliniku, ima informacija na sajtu KC - radiće utorkom i četvrtkom od 14 

do 17 časova lekari onkološke službe", zaključila je dr Vučinić. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 
 

 

 

"UMORNI SMO, A TEK NAM SLEDE TEŠKI DANI" Reporteri "Blica" u KBC "Dragiša Mišović", na PRVOJ 

LINIJI odbrane od korone 

Pretrpeli smo veliki udar, za nekoliko sati slio se ogroman broj pacijenata životno ugoženih. Ali tek nam 

slede teški dani i zbog toga nema posustajanja dok iz ove borbe ne izađemo kao pobednici. 

Tako za "Blic" pričaju lekari i medicinske sestre KBC "Dr Dragiša Mišović" - heroji koji od samog početka 

epidemije, bez prestanka, leče najteže obolele pacijente. Istovremeno, bore se i na drugom frontu – u 

ne-kovid bolnici u kojoj zbrinjavaju hitna hirurška stanja. 

Trenutno je u ovoj ustanovi smešteno 180 kovid pacijenata, 17 je na respiratoru, osmoro je intubirano, a 

12 dece i sedam majki zbrinuto je na Dečjoj klinici. Reporteri "Blica" obišli su najteže obolele pacijente u 

Internoj klinici, jednoj od tri kovid zgrade u okviru KBC “Dr Dragiša Mišović". 

Vizita 

U vizitu krećemo sa direktorom ove medicinske ustanove prof. dr Vladimirom Đukićem, koji nam odmah 

ističe da su maksimalno popunjeni kapaciteti za kovid pacijente, kao i da su svi hospitalizovani u teškom 

stanju. 

- Zaista je reč o ozbiljnim kliničkim slikama, to su sve teški bolesnici. Najveći deo njih su stariji ljudi koji 

imaju hronične bolesti. Nemamo koga da prebacimo na drugo mesto - kaže prof. dr Đukić. 

Nakon oblačenja kompletne zaštitne opreme, upućujemo se na odeljenje pulmologije i ulazimo u 

jedinicu intenzivne nege. Tu zatičemo jednu od onih scena od kojih zastaje knedla u grlu – borba 

pacijenata za vazduh. Tišinu u ovoj sobi remeti samo zvuk respiratora. 

Upoznajemo se sa anesteziologom dr Milošem Vukajlovićem, koji nam kaže da su svi pacijenti u 

intenzivnoj nezi na mehaničkoj ventilaciji i u jako teškom opštem stanju. 



 
 

- Sve su to stariji pacijenti osim jednog čoveka srednjih godina. Oni su svesni, ali dišu uz pomoć 

respiratora koji prepoznaje kad pacijent želi da udahne i pomogne mu. Imamo veliki broj pacijenata iz 

drugih ustanova, upravo smo imali prijem iz KBC “Zvezdara” - priča dr Vukajlović dok pomno prati brojke 

na monitoru svakog respiratora. 

Na pitanje da li su se lekari umorili, odgovara: 

- Sigurno da jesmo, radimo bez prekida sve ovo vreme. Imali smo dosta posla i u ne-kovid bolnici, ali 

nastavljamo bez predaje - ističe on. 

Upala pluća 

Specijalista interne medicine i pulmolog dr Vesna Đurić objašnjava nam da zapaljenje pluća kod zdrave 

osobe ima potpuno drugačiji klinički tok i ishod u odnosu na pneumoniju starijih pacijenata sa 

pridruženim bolestima. 

- Potpuno je drugi deo slike pneumonija kod pacijenata koji imaju hronično opstruktivnu bolest, 

hroničnu insuficijenciju, hroničnu slabost bubrega, dijabetes... Ti pacijenti kad dobiju upalu pluća, bez 

obzira kog je ona uzroka, to za njih predstavlja ozbiljan faktor rizika za loš ishod. Komorbiditeti i starije 

životno doba su dva osnovna faktora za smrtni ishod - priča dr Đurić. 

Uviđamo da ovde radi uigran tim zaposlenih, od lekara, sestara i tehničara do spremačica – svako 

predano obavlja svoj posao. 

- Ovi ljudi su naši heroji. Na prvoj liniji borbe su naši anesteziolozi, pulmolozi, kardiolozi i sestre 

intenzivne nege. To su sjajni ljudi koji su ovde svakog dana od 12. marta. Imamo najbolju opremu, 

rezervne respiratore, kompletnu terapiju i lekove, ali sve je to besmisleno bez hrabrih lekara i sestara. 

Ipak, verovatno ne biste očekivali da u ovako dramatičnim situacijama vlada pozitivna atmosfera, ali 

tako je - kaže prof. dr Đukić. 

Profesor nas odvodi na sledeće odeljenje i usput objašnjava da su tu smešteni za nijansu lakši pacijenti, 

ali da su svi na režimu neinvazivne mehaničke ventilacije. Penjemo se uz stepenice i ne pomišljamo da se 

žalimo na neugodnu zaštitnu opremu, jer ne smemo ni da zamislimo kako je bilo lekarima tokom 

najvrelijih letnjih dana. 

Stižemo na odeljenje i tu već zatičemo mlađe pacijente od 35 do 40 godina. Profesor obilazi svakog 

ponaosob i bodri ih da će biti bolje. 

- Odvojeni su od porodice i mnogo im znači razgovor, običan ljudski razgovor - ističe prof. dr Đukić. 

Boce sa kiseonikom 

Na hodniku susrećemo medicinsku sestru Ivanu Đukić dok prenosi bocu s kiseonikom, i ne možemo da 

ne primetimo da je boca veća od nje. Pitamo je da li je teško, a ona odgovara da su navikli. 



 
 

- Poslednjih dana imamo dosta pacijenata, pogotovo starijih od 60 godina, kojima je potrebna potpora 

sa visokim protocima kiseonika, uz antibiotsku terapiju i negu - u hodu nam kaže ona dok žuri ka 

bolesničkoj sobi. 

Svaki minut je bitan 

Anestetičar Slaviša Bučić kaže da se ovaj talas epidemije razlikuje u odnosu na prethodne po brzini 

kojom se ljudi zaraze i velikom prilivu pacijenata u bolnice. 

- U sredu je bio najteži dan za nas. Međutim, tek ćemo biti na udaru i mislim da će biti mnogo teže nego 

što je sada. I dalje postoji taj adrenalin među zaposlenima. Čak i kad smo previše umorni, to zadržavamo 

za sebe, jer pacijenti to ne smeju da primete. Ipak, ako broj pacijenata bude drastično rastao, pitanje je 

da li ćemo za mesec-dva uspeti da nastavimo istim tempom - napominje on. 

Naglašava da je vreme odlučujući faktor, te da je svaki minut bitan kod ove bolesti. 

- Nije isto kada na vreme intubiramo pacijenta ili kad ga intubiramo na saturaciji 65 i kada su mu pluća u 

jako lošem stanju. Tada su daleko manje šanse za oporavak. Zbog toga apelujemo na građane da se jave 

na vreme i da ne čekaju da prolaze dani, jer tada može da bude već kasno - poručuje Bučić. 

Virus ne bira 

Doktorka Đurić napominje da su svih ovih meseci videli veliki broj životno ugroženih, ali i mladih 

pacijenata. 

- Bili smo svedoci ozbiljnih životnih priča. Čini se da u intenzivnim jedinicama češće viđamo starije 

muškarce, ali iskustvo je pokazalo da virus korona ne bira i da nema zaštićenih. Svesni smo da o ovoj 

infekciji još ne znamo dovoljno i da i dalje nemamo rešenje - kaže dr Đurić. 

Dodaje da zasad nema definitivnog leka niti specifične terapije za koronu. 

- Na raspolaganju imamo određene lekove sa kojima postižemo dobre rezultate. Međutim, kad je bolest 

u zamahu, ne možemo očekivati značajniji efekat. U jedinicama intenzivne nege intubirani su pacijenti 

koji su životno ugroženi, a oni koji su na respiratoru imaju visoku stopu smrtnosti - podseća ona. 

I dok svi željno iščekujemo vakcinu, doktorka poručuje da budemo odgovorni prema sebi i našim 

najmilijima. 

- Onako kako čuvamo sebe, čuvamo i našu porodicu. Jasno je da je najveći broj zaraženih sa blagom 

kliničkom slikom, ali ti mladi ljudi će preneti infekciju članovima svoje porodice koji neće biti u 

mogućnosti da se odbrane svojim imunološkim sistemom. Jedini način da prevaziđemo vreme koje je 

pred nama jeste da se odgovorno ponašamo – nosimo maske, držimo distancu, izbegavamo okupljanja i 

održavamo ličnu higijenu. Predstoji nam teška zima i zato apelujem na svest ljudi i na ličnu odgovornost. 

Dok taj nivo ne postignemo, bojim se da nikakve represivne mere ne mogu dati rezultat - ističe dr Đurić. 

Ni hemodijaliza se ne propušta 



 
 

U ovoj ustanovi smešteno je 10 kovid pacijenata koji su na hemodijalizi usled hroničnog zastoja bubrega. 

- Očekuje se da će ih biti više. Uglavnom je reč o srednjeteškim i teškim pacijentima, jer oni već imaju 

hroničnu bolest. Dijaliza mora da se radi svakog drugog dana i apsolutno je važno da se ne propusti čak i 

ovakvim uslovima - naglašava tehničar na hemodijalizi Božidar Đorđević. 

Ogroman pritisak 

Doktorka Đurić kaže da je u početku bilo psihofizički teško. 

- Mnogo toga nismo znali. Plašili smo se infekcije i šta će biti kad odemo kući. Od fizičkog umora čovek se 

odmori, ali je postojao taj pritisak koji smo svi nosili. Svaki udar, kada za jedno dežurstvo primite 35 

pacijenata, tu ste pod velikim pritiskom da sve uradite bez greške jer ona nekoga može koštati života. 

Kako je odmicalo vreme i kako smo sticali iskustvo, tako smo psihički ojačali - kaže ona. 

 

 

Dr Tiodorović: Niko iz Kriznog štaba ne zagovara uvođenje POLICIJSKOG ČASA 

Broj novozaraženih korona virusom u Beogradu prelazi u eksponencijalni porast, u Vojvodini i delu 

zapadne Srbije je izrazito povećanje broja zaraženih, dok se u Nišu epidemiloška situacija još može 

oceniti kao nesigurna, ali sa tendecijom da pređe u nepovoljnu. 

To je danas novinarima rekao epidemiolog Branislav Tiodorović, koji je poručio da niko od medicinskih 

stručnjaka u Kriznom štabu ne zagovara uvođenje policijskog časa dokle god može da se kontroliše 

situacija. Naveo je da je u Beogradu između 60 i 70 odsto ukupnog broja pozitivnih. 

"Severni deo Srbije, Vojvodina, Novi Sad, ali i deo zapadne Srbije, Šabac, Valjevo, Čačak, ima jedno 

izrazito povećanje i tamo se očigledno epidemija kreće jednom tendencijom značajnijeg porasta", rekao 

je Tiodorović. 



 
 

Kako je naveo, u Nišu i na celoj teritoriji jugoistočne Srbije danas je 91 novozareženi, dok ih je pre dva 

dana je bilo 78 što, kaže, nije veliko povećanje, te da je u Juri nešto bolja situacija poslednjih dana. 

Upozorio je da se situacija i ovde gde se čini da je nešto povoljnija nego na severu zemlje može 

promeniti svega za nekoliko dana. 

Rizik po zdravlje je, kaže, i prelazak stanovništva u pograničnom delu sa Severnom Makedonijom i 

Republikom Srpskom zarad nabavke potrepiština. 

"Dovoljno je ovo što se dešava na jugu Srbije, Vranje, Bujanovac, Preševo, pelaze granicu, idu u Severnu 

Makedoniju da bi se se snabdeli jeftinijim benzinom i potrepštinama. To se dešava u Mačvi i Podrinju u 

odnosu na Republiku Srpsku. To su veliki rizici", rekao je Tiodorović. 

Naveo je da je stanovništvo opomenuto da brine o svom zdravlju. 

Kaže da se zalaže za to da se sagleda i ocenjuje i procenjuje epidemiološka situacija prema lokalnoj 

sredini, odnosno ne samo prema apsolutnim brojkama, nego po ponašanju stanovništva i radu lokalne 

samouprave u kontroli bez koje nema ni sprovođenje mera. 

Naveo je da, ako se u nekoj lokalnoj sredini ne sprovode mere prilikom organizovanja događaja, ili u 

kafićima i splavovima, moraju da se uvedu i neke strože mere sve do toga da obezbedite da nema 

kontakata. 

"To je možda lakše reći nego učiniti, ali ćemo morati da učinimo sve da bi smanjili mogućnost širenja 

infekcije", poručio je Tiodorović. 

Stanovništvo mora da dobije potpunu informaciju 

Rekao je da predstojeće dopune Zakona o zaštiti stanovništva od zaraznih bolesti neće doneti velike 

promene, ali da će omogućiti veću kontrolu. 

Kaže da se od početka bio za to da stanovništvo mora da dobije potpunu, pravovremenu i realnu 

informaciju i da zna koliko u njegovom gradu ima pozitivnih. 

Poručio je da ne treba da stvaramo kod naroda nepotreban strah, jer nam nije potrebna panika, nego je 

potrebno da budemo oprezni, koncentrisani, solidarni i spremni da sprovodimo sve mere kako bismo 

smanjili rizik obolevanja. 

On je rekao da je važno da obrazovni sistem funkcioniše, da se do sada dobro sprovodi model kontrole 

škola i vrtića. 

 



 
 

 

 

Hala "Čair" ponovo postaje privremena kovid bolnica 

U Nišu je započeto opremanje Hale Čair koja će opet biti pretvorena u privremenu kovid bolnicu. Kada 

će Čair početi da prima opet prve pacijente, odlučiće stručne zdravstvene službe, u skladu sa 

epidemiološkom situacijom, rečeno je danas. 

- Opremanje Hale „Čair“ i njeno pretvaranje u privremenu kovid bolnicu izraz je spremnosti grada za 

treći talas epidemije, rekla je gradonačelnica Niša i član republičkog Kriznog štaba za suzbijanje zarazne 

bolesti COVID-19 Dragana Sotirovski prilikom obilaska hale gde su počele pripreme za njenu prenamenu. 

U hali će biti zbrinjavani pacijenti sa lakšom kliničkom slikom, a struka će reći kada će početi prijem prvih 

pacijenata u Čairu. 

Halu „Čair“ obišli su član republičkog Kriznog štaba za suzbijanje zarazne bolesti COVID-19 prof. dr 

Branislav Tiodorović, zamenik direktora Kliničkog centra Niš prof. dr Vladan Ćosić, koordinator 

privremene kovid bolnice u Čairu i pomoćnik direktora Kliničkog centra prof. dr Goran Stanojević i prof. 

dr Žarko Ranković. 

Privremena kovid bolnica imaće kompletnu opremu i sredstva za nesmetan rad, obezbeđeno je grejanje 

hale u kojoj će biti 196 mesta za pacijente koji zahtevaju ovakav način lekarskog nadzora. 



 
 

 

 

Institut za javno zdravlje Vojvodine: Trenutno 1.700 aktivnih slučajeva 

Institut za javno zdravlje Vojvodine ocenio je da je epidemiološka situaciju u AP Vojvodini nepovoljna, 

"sa tendencijom pogoršanja". 

Kako je saopšteno, u odnosu na prethodnu nedelju registrovan je značajan porast broja registrovanih 

slučajeva - 244 nova slučaja, među kojima je najviše u Gradu Novom Sadu 162. 

Dnevni broj registrovanih slučajeva u AP Vojvodini kontinuirano raste od 20. oktobra. 

"U ovom trenutku je 1.700 aktivnih slučajeva na teritoriji AP Vojvodine, što predstavlja više nego 

trostruko veći broj u odnosu na prethodnu nedelju. Najveći broj aktivnih slučajeva je u Novom Sadu, 

975, što je, takođe, trostruko više u odnosu na prethodnu nedelju", navodi se u saopštenju. 

Dodaje se da su aktivni slučajevi prisutni u 44 od 45 opština u AP Vojvodini. 

"U ovom trenutku u Novom Sadu, Zrenjaninu i Sremskoj Mitrovici, epidemiološka situacija je izrazito 

nepovoljna sa tendencijom pogoršanja, dok se u ostalim gradovima i opštinama ocenjuje kao nesigurna 

sa tendencijom pogoršanja", saopšteno je. 

Među obolelima dominira radno aktivno stanovništvo, a nisu utvrđene promene u broju i načinu 

zaražavanja kod dece u odnosu na septembar, dodaje se. 

"Još uvek nije registrovano prenošenje oboljenja među decom u školskim uslovima", navodi se. 

Institut je apelovao sve da se nastavi sa neophodnim sprovođenjem proglašenih mera kontrole 

prenošenja bolesti. 



 
 

 

 

Zbog epidemiološke situacije samo hitne operacije u KC Niš 

Klinikama u okviru Kliničkog centra u Nišu naloženo je da zbog trenutne epidemiološke situacije od 

danas obavljaju samo onkološke operacije i da na bolničko lečenje primaju isključivo pacijente kojima je 

potrebna hitna hirurška ili neka druga vrsta medicinske intervencije. 

Iz Uprave Kliničkog centra su naveli za agenciju Beta da su odluku doneli članovi Komisije za koordinaciju 

i organizaciju rada te zdravstvene ustanove, a zbog trenutne epidemiloške situacije uslovljene 

epidemijom virusa Kovid-19. 

Naveli su i da do daljeg neće biti promena u radu specijalističkih ambulanti Kliničkog centra tako da će 

građani tamo i dalje moći da dolaze na preglede. 

Broj obolelih u kovid bolnicama Kliničkog centra u Nišu poslednjih dana konstantno raste, a juče su se na 

lečenju nalazila 94 pacijenta, što je skoro duplo više u odnosu na pre samo nedelju dana. 

Od ukupnog broja hospitalizovanih, pet pacijenata je priključeno na respiratore zbog veoma teškog 

opšteg stanja. 



 
 

 

 

Danas stiže 25.000 uvoznih vakcina protiv gripa 

BEOGRAD, NOVI SAD - Novih 25.000 doza uvoznih vakcina protiv gripa stiže danas u Srbiju i biće 

podeljene domovima zdravlja, izjavio je državni sekretar Ministarstva zdravlja Aleksandar Stefoski i 

napomenuo da domovi zdravlja već imaju Torlakove vakcine. ... 

On je za Tanjug rekao da je ove godine interesovanje za vakcinaciju protiv sezonskog gripa mnogo veće u 

odnosu na prethodne godine, jer su građani shvatili koliko je važno da se zaštite od gripa u epidemiji 

virusa korona. 

"Ove godine imali smo vakcinu iz uvoza, ali i Torlakovu vakcinu. Prvi kontigent vakcina koji su uvezene je 

potrošen, Torlakove vakcine su pri kraju. Danas stižu nove količine vakcina i stizaće sukcesivno prema 

određenom planu, tako da svi građani koji budu zainteresovani moći će da ih prime", rekao je Stefoski. 

Danas u Srbiju stiže 25.000 doza, a prema rečima državnog sekretara, sledeće nedelje ili dve će stići novi 

kontigent vakcina iz uvoza koje će moći da prime stariji od 65 godina, ali i mlađi. 

Vakcinu iz uvoza zainteresovani građani će moći da prime narednih dana. 

"Napominjem Torlakove vakcine još ima. Prvi kontigent se troši, pri kraju je, tako da se u kontinuitetu 

može obavljati vakcinacija", zaključio je on. 



 
 

 

 

U ARENI 237 KOVID PACIJENATA Batnožić: 200 bolesnika na kiseoničkoj terapiji, uglavnom sa teškom 

kliničkom slikom 

U PRIVREMENOJ bolnici u Beogradskoj areni trenutno je smešteno 237 kovid pacijenata, kaže jedan od 

koordinatora Arene dr Vlado Batnožić i dodaje da je oko 200 bolesnika na kiseoničkoj terapiji. 

On je za TV Pink naveo da su samo tokom jučerašnjih dana primili 33 pacijenta, da se Arena brzo puni i 

da su pacijenti uglavnom sa teškom kliničkom slikom, da imaju jednostrane ili obostrane upale puća. 

Trenutno je u Areni 88 žena i 149 muškaraca. Najmlađi pacijent ima 20 godina, a najstariji 88 godina. 

-Dobili smo od Ministarstva zdravlja tri respiratora i oni za sada nisu priključeni, ali ako bude bilo 

potrebno i to će biti priključeno-rekao je Batnožić. 

Upitan da uporedi kliničku sliku pacijenata u privremenim bolnicama u prethodnim talasima i sada, on je 

rekao da im ovog puta pristižu značajno teži pacijenti. 

Apelovao je na sve građane da nose maske, održavaju rastojanje i da se pridržavaju svih ostalih 

propisanih mera Kriznog štaba. 

-Brzo se punimo, Arena ima kapacitet 510 mesta-rekao je on i dodao da se mladi koji su zbrinuti kod njih 

uglavnom zaraženi na privatnim žurkama, proslavama. 


